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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. február 5.-én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
  Cselovszki László alpolgármester 
  Katymári László képviselő 
  Komjáthi Gábor képviselő 
  Kollár András képviselő 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, Duhonyi József 
alpolgármestert és a jegyzőt. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi 
ülésen 6-fő jelen van, így a képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Ivánszki Miklósné, és Cselovszki László képviselőket, 
akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 

1.) Vanyarc Község Önkormányzat 2014. évi 
költségvetésének megtárgyalása. 

      Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester   
 

2.) Polgárvédelmi Hatósági Igazgatási Társulás közös 
megegyezéssel történő megszüntetése. 

      Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
3.) Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. által átadott 

hulladékgyűjtő edényzetekkel kapcsolatos kérdések 
megtárgyalása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 

 
4.) Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-

gazdálkodási Fejlesztése Társulás 2014. évi 
költségvetésének megtárgyalása. 

Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 

5.) Vanyarc Községi Önkormányzat képviselő-
testületének 2014. évi üléstervének elfogadása. 

Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
 

6.) Egyebek:  
- Használt ruha konténer kihelyezéséről szóló döntés  
- Közbiztonsággal kapcsolatos hozzászólás. ( Katymári 
László előterjesztése) 

 
A képviselő-testület a javasolt napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 
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1.) Vanyarc Község Önkormányzat 2014. évi 
költségvetésének megtárgyalása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

A rendelettervezet mindannyian megkapták, gondolom mindannyian átnézték, kérem 
hozzászólásaikat, javaslataikat. 
 
Katymári László: 

Kérdésem, a köztemetők fenntartásával kapcsolatos. Mire fordítódik ez a bevételünk? 
Illetve nem látom a közgyógy ellátásra fordítandó kiadási összeget, ez miért nem szerepel 
benne? 
 
Hrncsjár Mihályné: 

A temetőnk, az egyház tulajdona, az önkormányzat a ravatalozót üzemelteti. A többi 
ráfordítás a zsidó temető fenntartására, és karbantartására van betervezve. 
A közgyógyellátás, pedig már járási hatáskör, ezért nem terveztünk ezen a soron kiadást. 
 
Kollár András: 

Mivel a költségvetést tárgyaljuk, ezért annak elfogadását megelőzően szeretnék javaslatot 
tenni a polgármester asszony fizetésének emelésére. Ennek több oka is van, az egyik, hogy 
2010 óta, nem kapott egyszer sem, a másik, hogy a közalkalmazotti béremelések tükrében 
most egy intézményvezető besorolási bére meghaladja a polgármesterét. Véleményem szerint 
ez így nem biztos, hogy szerencsés. Arról nem is beszélve, hogy azok az információk, amik 
eljutnak hozzánk a médiából arról, hogy hol milyen bérfejlesztések voltak, szerintem azokhoz 
képest az én javaslatom nagyon szerény. Havi bruttó 20.000 forint béremelés elfogadását 
javaslom.  
 
Hrncsjár Mihályné: 

Köszönöm a javaslatot, de a magam részéről nem fogadom el, ennek az összegnek lesz 
máshol helye a költségvetésünkben. 
 
Kollár András: 

Erről a képviselő-testület ,döntést hoz, úgyhogy kérem az alpolgármester urat, szavaztassa 
meg. 
 
Katymári László: 

Tudom támogatni a felvetést, az inflációkövetés miatt, de ugyanakkor azt javaslom, hogy 
akkor a képviselők tiszteletdíjának emeléséről is hozzunk döntést. Mi sem kaptunk emelést 4 
év óta. 
Akkor elfogadom a polgármester fizetésemelését, ha együtt történik a képviselői tiszteletdíj 
emeléssel. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Nem értek egyet a Katymári Úrral! Van a faluban intézményvezető, (amire nekem azért van 
rálátásom), akinek a bére magasabb, mint a polgármesteré. Ez azért így nem jogos, és 
szerintem visszás is egy kicsit, hogy a munkáltatói jogkör gyakorlójának a jövedelme 
alacsonyabb, mint a dolgozóé.  
A képviselői tiszteletdíjról, meg annyit, hogy 2010-ben ebben az összegben állapodtunk meg, 
ez nekünk elég, én nem kívánom, hogy emeljük. 
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A polgármester asszonynak meg annyit mondanék, hogy ha a testület úgy dönt, hogy 
béremelést ad, azt el kell fogadnia. Aztán, hogy mit tesz az összeggel, hogyan jótékonykodik 
vele, az már a személyes ügye. 
 
Kollár András: 

A képviselői tiszteletdíj emelést, nem támogatom. 
 
Cselovszki László: 

Kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy a polgármester asszony bérét 2014. március 1.-től havi 
bruttó 20.000 forinttal megemeljük, az kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 4 igen 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta: 
 

      Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
 1/2014.( II. 5.) számú képviselő-testületi határozata: 
              (polgármester béremeléséről) 

 
1./Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy Hrncsjár 
Mihályné polgármester havi munkabérét 2014. március 1.-től havi bruttó 20.000 forinttal 
megemeli. 
 
Határidő:  2014. március 1  
Felelős:  alpolgármester 
 
Hrncsjár Mihályné:  

Köszönöm, és most térjünk vissza a költségvetésünkhöz.  
 
Ivánszki Miklósné: 

A hiány összege a pályázatokon vállalt önerő, ahogy látom. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Igen, ez így van. Elsősorban a műfüves pálya megvalósításához kapcsolódó 11. millió 
forintos önerő, valamint ha sikerül a falubuszra pályázni, akkor ennek is 2,7 millió forint lesz 
az önereje, illetve az ÁFA összege, mert ez a pályázat a nettó érték 100%-át fizeti, de az ÁFA 
kifizetése az önkormányzat kötelezettsége. 
Ezen felül, még a terembérleti díjakról kellene beszélnünk, mert ugyan tartalmazza a 
bevételek között a költségvetés tervezet, de nem tudom, hogy tudják-e konkrétan, hogy 
pontosan mit terveztünk. 
Tehát a művelődési ház bérleti díját a következő képen terveztük: Vásárosoknak a művelődési 
ház előterét fűtési idényben 7.000 Ft/ alkalom, fűtési idényen kívül 5.000 Ft/ alkalom. 
A nagyterem leválasztott részét fűtési idényben 8.000 Ft/ alkalom, fűtési idényen kívül 7.000 
Ft/alkalom. 
Egész napos rendezvényre a művelődési ház bérleti díja 25.000 Ft+ rezsiköltség.  
Aki csak egy rendezvényre szeretné igénybe venni annak 10.000 Ft + rezsiköltség. 
Az Önkormányzat tanácstermét, pedig 4.000 Ft/ alkalom, fűtés nélkül, fűtéssel pedig 5.000 
Ft/alaklom, bérleti díjért lehet igényelni. 
Tehát ezekkel a számokkal terveztük a bevételeket. 
Továbbá, ha már nem hangzott el kérdésként, akkor elmondom én, hogy az óvodai 
alkalmazotti létszámot is csökkentenünk kell, mivel szeptembertől, már csak 2,6 óvónőre 
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kapunk támogatást. Ennek oka, hogy 24 gyermek lesz mindösszesen az óvodánkban a 
következő tanévtől. Rettenetesen sajnáljuk, hogy óvónőt kell elbocsátanunk, de sajnos ekkora 
gyermeklétszám mellet nem tudunk tovább 2 csoportot fenntartani. 
 
 
Ivánszki Miklósné: 

Ebben a költségvetés tervezetben 4 óvónő teljes bére szerepel, így ebben az évben már az első 
8 hónapban is jelentős összeget kell hozzátennie az önkormányzatnak az óvoda 
működtetéséhez, és ez ősztől még több lesz. 
 
 
Várnai Ildikó:  

Ez igaz, de azt is figyelembe kell venni, hogy mind a 4 óvónő, több mint 30 éve dolgozik 
nálunk, így a felmentési idő mindenkinél 8 hónap, és a végkielégítés összege is magas. Tehát 
ebben az évben a bérköltséget egész évre kell terveznünk. 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Amennyiben nincs több hozzászólás, úgy javaslom a költségvetés elfogadását. 
 
 
Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 
mellett, megalkotta a  

1/ 2014 (II. 7.) rendeletét, Vanyarc Község Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről. 
 

( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
 

2.) Polgárvédelmi Hatósági Igazgatási Társulás közös 
megegyezéssel történő megszüntetése. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

Az előterjesztést mindannyian elolvasták, az abban foglaltakat megértették, javaslom, 
fogadjuk el a Polgárvédelmi Hatósági Igazgatási Társulás közös megegyezéssel történő 
megszüntetését 2013. január 1.-től. 
 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

      Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
 2/2014.( II. 5.) számú képviselő-testületi határozata: 

(Polgárvédelmi Hatósági Igazgatási Társulás megszüntetése) 
 

1./Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy a 
Polgárvédelmi Hatósági Igazgatási Társulásban tagságát közös megegyezéssel 2013. január 
1.-i hatállyal megszünteti. 
 
Határidő:  azonnal  
Felelős:  polgármester 
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3.) Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. által átadott 
hulladékgyűjtő edényzetekkel kapcsolatos kérdések 
megtárgyalása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

A Kaposváriak egy szerződés tervezetet küldtek részemre, melynek tartalma arról szól, hogy a 
2010.ben a lakosok részére átadott kukákat az önkormányzatunk tőlük megvásárolja 
maradványértéken, azaz, a 120 literes kukát nettó 3.000 Ft.-ért a 60 literes kukát, nettó 2.000 
forintért. 
 
Cselovszki László: 

Szerintem erről már döntöttünk. Mi nem kívánjuk ezeket megvásárolni. Amikor a 
Kaposváriak ezt kiosztották a lakosok részére, akkor itt mindenkinek volt már kukája. 
Egyébként a lakosokkal kötöttek szerződést is, úgyhogy szerintem, az a lakos, aki szeretné 
megvenni, annak legyen lehetősége erre, aki meg nem attól vigyék el. 
 
Komjáthi Gábor: 

Ez azért ennyire nem egyszerű. Amikor idejött ez a szolgáltató, akkor örültünk neki, mert 
olcsón vitte a hulladékot. Aztán, meg egy kormánydöntés tönkre tettek őket, és el kellett 
menniük. Ezekért a kukákért ők a mai napig fizetik a lízing díjat.  
 
Hrncsjár Mihályné: 

Tulajdonképpen ők a segítségünket kérik. Mi abban tudunk segíteni, hogy megadjuk nekik, 
hogy hol, milyen edényzet van, továbbá értesítjük a lakosokat arról, hogy mennyiért lehet 
azokat megvásárolni. Amennyiben akarják, megveszik, ha nem, akkor a Kaposváriak 
szállítsák el . 
 
Kollár András: 

Amikor 2010.-ben szerződést kötöttünk a Kaposváriakkal, akkor tájékoztattuk őket, hogy nem 
tartunk igényt hulladékgyűjtő edényzetre, mert valamennyi háztartás rendelkezik vele 
Vanyarcon. Az Önkormányzat annak idején pályázott, és nyert kukákat, majd azt, kiosztotta a 
lakosoknak. A Kaposváriak ennek ellenére hoztak újabb kukát, mi azokat nem kértük. 
Véleményem szerint, aki igényt tart rá, az vegye, meg, aki nem kívánja megvásárolni, attól 
vigyék el.  
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

      Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
 3/2014.( II. 5.) számú képviselő-testületi határozata: 

     (Hulladékgyűjtő edényzet megvásárlásáról) 
 

1./Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy a Kaposvári 
Városgazdálkodási Zrt. hulladékszállító edényzetét nem kívánja megvásárolni. 
2./ Tájékoztatja azonban a lakosságot a vásárlás lehetőségéről.  
 
Határidő:  azonnal  
Felelős:  polgármester 
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4.)Vanyarc Községi Önkormányzat képviselő-testületének 
2014. évi üléstervének elfogadása. 

Hrncsjár Mihályné: 

Javaslom az üléstervünk elfogadását, ha nincs javaslat kiegészítésre. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

      Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
 4/2014.( II. 5.) számú képviselő-testületi határozata: 

               (2014. munkaterv elfogadása) 
1./Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy a képviselő 
testület 2014. évi munkatervét az előterjesztésnek megfelelően változatlan formában 
elfogadja. 
 
Határidő:  azonnal  
Felelős:  polgármester 
 

5.) - Használt ruha konténer kihelyezéséről szóló döntés  
 
Hrncsjár Mihályné: 

Van előttem egy kérelem, javaslom, hozzunk benne döntést a szünetet megelőzően. 
Egy vállalkozó keresett meg minket, azzal, hogy egy használt ruha gyűjtésére alkalmas 
konténert szeretne kihelyezni a Takarék Szövetkezet melletti területre. Annyit kér, hogy a 
konténer kihelyezését térítésmentesen engedélyezze az önkormányzat. 
 
Ivánszki Miklósné: 
Nem értem, hogy ezt hogyan gondolja? 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Úgy gondolja, hogy kirak egy konténert, és akinek felesleges használt ruhája van, az abba 
beledobhatja. Én a magam részéről örülnék, ha ezektől a ruháktól meg tudnék szabadulni. 
 
Varavuska Józsefné: 

Az ötlet jó, de félő, hogy mást is beledobálnak majd. Ki kellene próbálni, hogy működne-e? 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy térítésmentesen kihelyezhessen a kérelmező, egy 
használt ruha konténert, a Takarék Szövetkezet melletti területre, az kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 4 igen s 2 nem szavazattal ,a következő határozatot hozta: 
 

      Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
 5/2014.( II. 5.) számú képviselő-testületi határozata: 

               (használt ruha konténer kihelyezése.) 
1./Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy hozzájárul egy 
használt ruha gyűjtésére szolgáló konténer térítésmentes kihelyezéséhez a Takarék 
Szövetkezet melletti területre. 
 
Határidő:  azonnal  
Felelős:  polgármester 
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-Szünet- 
 

6.)Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-
gazdálkodási Fejlesztése Társulás 2014. évi 
költségvetésének megtárgyalása. 

Hrncsjár Mihályné: 

Remélem mindenkinek sikerült áttanulmányozni az előterjesztést! Kérdezem, hogy tudunk-e 
döntést hozni? 
 
Cselovszki László: 

Én ezt nem is értem, de főleg azt nem, hogy mit várnak tőlünk. Ebben nem tudok döntést 
hozni. Kérek egy olyan előterjesztést amiből számomra is érthetővé válik, hogy miben kell 
döntést hoznom. 
 
Kollár András: 

Rendszeresen az történik, hogy az ülés előtt küldenek valamit, és mi hozzunk döntést. Eddig 
sem szavaztam, most sem fogok döntést hozni. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Akkor az a javaslatom, hogy a következő ülésen tárgyaljuk újra. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Mielőtt tovább mennénk, szeretném tájékoztatni a testületet, hogy ismét van lehetőségünk az 
óvodánk korszerűsítésére pályázatot benyújtani. Ezt tavaly, és, tavaly előtt is megtettük, de 
akkor nem sikerült támogatást nyerni. A pályázat beadásához szükséges költségvetés 
elkészült, de ebben az évben újra biztosítani kell önerőt. Mint arra emlékeznek 2013.-ban nem 
kellett önerőt vállalni, mert településünket nem kellett konszolidálni, ezért akkor ez volt a 
„jutalom”, de sajnálatos módon mégsem kaptunk támogatást. 
Úgy gondolom, ennek ellenére, ismételten meg kellene próbálni. A szükséges önerő jelen 
számításaink alapján 4.747.219 forint.  
Kérem a képviselő-testület hozzájárulását, a pályázat benyújtásához, valamint az önerő 
vállalásáról. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal ,a következő határozatot hozta: 
 

      Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
 6/2014.( II. 5.) számú képviselő-testületi határozata: 

               (intézményfejlesztési pályázat.) 
 

1./Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy pályázatot 
kíván benyújtani a kötelező önkormányzati feladatot ellátó intézmények fejlesztésének 
felújításának támogatására. 
2./ Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy az esetlegesen 
elnyert támogatási összeg, valamint a tényleges beruházási összeg közötti különbözet azaz, az 
önrész megfizetését 5.000.000 forint összegig saját költségvetése terhére vállalja.   
 
Határidő:  február 13. 
Felelős:  polgármester  
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Hrncsjár Miháyné: 

Még egy döntést kellene hozni, ami érintheti a költségvetésünket. Mint arról már beszéltünk, 
az óvodai gyermeklétszám a szeptemberi hónaptól olyan mértékben csökken, hogy mindössze 
1 csoportot tudunk majd indítani. Egy óvónőnek már most fel kell mondani, hiszen az előbb 
beszéltünk arról, hogy 8 hónap, a felmentési idő. 
Minden évben kiírásra kerül egy létszámcsökkentési pályázat, aminek keretében talán 
lehetőségünk lesz legalább a végkielégítés összegének visszaigénylésére. Ehhez azonban a 
testületnek döntést kell hozni a létszámcsökkentés tárgyában. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

      Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
 7/2014.( II. 5.) számú képviselő-testületi határozata: 

               ( létszámcsökkentésről döntés.) 
 

1./Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy az óvodai 
nevelő létszámot, a gyermeklétszám csökkenésből adódó óvodai csoport számának 
csökkentése miatt, csökkenti. 
2./ Vanyarc település képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy 2014.-2015 
tanévben 1 óvodai csoportot indít így a jelenleg meglévő 2. óvodai csoportot megszünteti. 
 
Határidő:  február 1. 
Felelős:  polgármester  
 
 
Még egy napirendünk maradt, kérem Katymári Lászlót, hogy terjessze elő hozzászólását. 
 

7.)- Közbiztonsággal kapcsolatos hozzászólás. 
 ( Katymári László előterjesztése) 
 

Kökényné Hipszki Judit az ülésre megérkezett. 
 
Katymári László: 

Karácsony, szilveszter környékén észleltem, hogy nagyon nagy probléma van a 
közbiztonsággal. Kétszer próbálkoztunk elérni a polgármester asszonyt a telefonján, de 
egyszer sem sikerült. Az történt, hogy a házunk mögött lévő erdősávból, ami szerintem 
magántulajdonban van, tetten értünk favágókat. Első alkalommal, pontosabban 2 alkalommal 
elszaladtak, egy alkalommal kijött a rendőrség, a harmadik alkalommal, három közül kettőt 
felismertem, de nem tudom a nevüket, és azóta sem láttam őket. Én rákérdeztem tőlük, hogy 
van-e favágási engedélyük, erre elszaladtak, de az arcukat felismertem. Szóltam a Karaba 
Úrnak is azonnal, de nem jöttek ki. Elég szomorú, hogy ilyen nehézkesen működnek itt a 
dolgok. Össze kéne fogni itt a falunak, hogy elkapjuk őket. 
A rendőrség nagyon aranyos volt, tíz percen belül kijöttek, de azt mondták, hogy sajnos a 
rendőrkutyájuk megbetegedett, mert a nyom még forró, és ha volna kutyájuk, az rögtön 
felderítené az elkövetőket. Azt mondták, hogy ha meggyógyul a kutya, akkor rögtön 
próbáljunk neki friss nyomot biztosítani, és akkor kinyomozzák a tetteseket. 
Az a kérésem, hogy valahogy meg kéne szervezni azt a hálózatot, ami ilyen esetekben 
hatékonyan működik. Én a polgármester asszonynak is azért gondoltam, hogy jelzem azonnal, 
mert szerintem ő tudott volna közvetlenül valamit intézni. 
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Hrncsjár Mihályné: 

Ami ebből engem érint, hogy esetlegesen nem veszem fel a telefont, az sokszor előfordul. 
Ugyanis sokszor vagyok olyan helyen, például tárgyaláson, amikor, vagy kikapcsolom, vagy 
lenémítom a telefonomat. Holnap például a rendőrség éves beszámolóján leszek, és akkor sem 
leszek elérhető. Ezeken kívül én is megyek esetleg templomba, megyek a gyerekeimhez, és 
mert nekem is van családom, tehát valószínűleg mindig én sem vagyok elérhető. 
Még az sem feltétele a polgármesterségnek, hogy egyáltalán telefonom legyen munkaidőn 
kívül, ilyen esetben szerintem az elsődleges, hogy a rendőröknek kell szólni, mert rajtuk kívül 
ilyen esetben senki nem tud segíteni. 
 
Karaba János: 

Ehhez én annyit szólnék hozzá, hogy igaz, hogy nekem Katymári Úr szólt,de az érintett erdő, 
magánterület. A tulajdonos, a füle botját sem mozdítja, még csak nem is jelez felénk, akkor ne 
legyünk már olyanok, hogy dróton rángatnak minket. Volt olyan sokszor, hogy valakik 
megkértek minket, hogy figyeljünk a birtokára, na de, hogy rendszeresen lopják a fáját, és a 
tulajdonostól egyetlen jelzést sem kapunk, csak a lakosoktól, azért ebben visszásságot érzek. 
 
Katymári László: 

Tudomásom szerint, a törvény kimondja, hogy a polgármester asszony felelősséggel tartozik a 
falu biztonságáért. Tehát meg kell oldani, ( mert nyilván ő is ember) de ha szabadságon van, 
vagy nem elérhető, akkor ki kell jelölnie a helyettesét, megjelölni, hogy távollétében ki a 
felelős. 
A másik! Az, hogy magánterület, nem jelenti azt, hogy nem kell figyelni rá, ha fényes nappal, 
lopják a fát. Hol van itt a szolidaritás? Felhívom figyelmét a polgárőr törvényre. 
 
Karaba János: 

A közbiztonság védelme, nekünk szól, ez igaz, de az már nem is belterület. 
 
Duhonyi József: 

Szerintem ez nagyon egyszerű dolog. Ha valakinek a szomszédjában lopják a fát, akkor, aki 
ezt észleli, azonnal hívja a rendőröket. Ez a világon mindenhol így megy. 
Az azért nagyon csúnya lenne, ha mondjuk az V. kerületben, vagy mondjuk, Baján látnám, 
hogy a kertvégébe lopják a fát, és én hívnám a polgármestert, hogy fogja el őket. Mi köze van 
a polgármesternek ahhoz, hogy lopják a fát, egyáltalán mit tudna tenni? 
Ilyenkor az a lényeg, hogy hívjuk a rendőröket, akik menni tudnak utána, a polgármester be 
sem mehet magánterületre, hacsak nem hívják be. 
Hrncsjár Mihályné: 

Én azt gondolom, hogy ezt a témát körüljártuk, nagyon alaposan. Azt azért szeretném 
elmondani, hogy nagyon nyugodtan fogok ezután is aludni attól, hogy nem eredtem a fa 
tolvajok után. 
Amennyiben nincs több hozzászólás, úgy megköszönöm a részvételt és a nyílt ülést bezárom. 

k.m.f. 
 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 

Ivánszki Miklósné       Cselovszki László 
       képviselő            képviselő 


